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Referat fra bestyrelsesmøder tirsdag den 2. april 2019 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 
Dagsorden og referat 

Deltagere: Henrik (211), Camilla (120), Siff (113), Hans Henrik (89), Trine (145), Mikkel (126), 

Erling (85) og Allan (ejd.kt.). Afbud fra Hans (199), Peter (195), Aiko (104) og Bente (74). Mødet 

blev holdt i Hækmosen 2F. 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt. 

2. Godkendelse af sidste referat fra 3. marts 2019 - godkendt. 

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Det er nu besluttet at 

vælge nye vejskilte med hvide reflekterende tal og bogstaver og antracitgrå baggrund 

ligesom vinduesrammerne. Nye hække:  Hækken ved 126 er sat op. Et tilsvarende ønske fra 

120 blev godkendt. Klynge 2 ønsker hæk som grænse og afskærmning mod boldbanen, 

hvilket blev godkendt til plantning i efteråret. Der kan også komme hæk langs 119-123 efter 

konsultation af beboerne.  Trine (145) erindrede om, at man fortsat skal kunne færdes frit  

rundt om klyngerne og på fællesarealerne. 

Ændret dagrenovation blev drøftet med Kommunen på møde 12. marts. Papirsækkene 

ændres til plastcontainere med rum til madaffald og restaffald, og storskrald ændres til hver 

4. uge. Der laves nyhedsbrev om valgmuligheder og ændringer. Beboerne skal selv trille 

containerne ud på vej med fast belægning ligesom Madam Skrald. Derfor overvejes 

asfaltering af grusklyngerne, men det kræver dispensation fra Lokalplan 76, tilbud på 

asfalteringen og vedtagelse på afdelingsmøde/generalforsamling.  

Ved afdelingsmødet/generalforsamlingen i 2018 blev husordenen ændret, så 

langtidsparkering af trailere i bebyggelsen ikke er tilladt. Ejd.kt. vil indskærpe dette. Der 

er også problemer med carporte med løse trapezplader, som blafrer i stormvejr. I følge 

råderetskataloget skal overdækning af carporte vedligeholdes af beboeren.  

4. To-Do listen gennemgået og langt de fleste punkter er klaret. 

5. Igangværende projekter: Belysningen mangler stolper (!!!). Legepladsen starter i uge 15, 

og Parkeringen holder møde med kommunen 25. april. 

6. Mose-, KAB- og organisationsmøder: Ingen 

7. Eventuelt: Camilla (120) havde lavet forslag om mailadresser til bestyrelsesmedlemmerne, 

som vi vil prøve at gennemføre for at undgå at oplysninger går tabt.  

 

Næste bestyrelsesmøde holdes onsdag den 8. maj. 


